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Zápis z 119. Zasedání AS FBMI ČVUT konaného dne 19. 5. 2020 od 14 hodin 

online prostřednictvím aplikace Microsoft Teams 

 

Přítomni: doc. Ing. David Vrba, Ph.D.; Ing. Jan Kašpar; Ing. Jan Mužík, Ph.D.; Ing. Petr Písařík, Ph.D.; 

Mgr. Jana Urzová Ph.D.; Ing. Tomáš Pokorný; Marie Hnátková; Tereza Ptáčková; 

Omluveni:  Ing. Jan Kauler, Ph.D.; 

Hosté: prof. MUDr. Jozef Rosina, Ph.D., MBA;  doc. Mgr. Zdeněk Hon, Ph.D.; Ing. Jaroslav Pluhař, CSc.; 

Ing. Yulia Čuprová, Ph.D.; Ing. Hana Schaabová 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu 119. zasedání AS FBMI 

2. Schválení Úprava podmínek přijetí ke studiu do prezenčních a kombinovaných forem 

bakalářských a navazujících magisterských studijních programů a oborů pro akademický 

rok 2020/2021 

3. Schválení Změny ve studijním plánu NMgr. programu SIPZ počínaje akademickým rokem 

2020/2021 

4. Schválení zavedení nového povinně-volitelného předmětu pro doktorský studijní program 

Biomedicínské inženýrství počínaje akademickým rokem 2020/2021 

5. Projednání Výroční zprávy o hospodaření za rok 2019  

6. Schválení Rozpočtu FBMI ČVUT na rok 2020 

7. Projednání návrhu Kariérního řádu ČVUT 

8. Různé 

 

Zápis z jednání: 

D. Vrba přivítal senátory a hosty.  

1. Schválení programu 119. zasedání AS FBMI 

D. Vrba představil program zasedání 

Usnesení 119-1: AS FBMI schválil program 119. zasedání AS FBMI.  

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 
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2. Schválení Úprava podmínek přijetí ke studiu do prezenčních a 

kombinovaných forem bakalářských a navazujících magisterských studijních 

programů a oborů pro akademický rok 2020/2021 

Z. Hon představil úpravu podmínek přijetí ke studiu a vysvětlil kritéria k odpuštění přijímacích testů. 

Usnesení 119-2: AS FBMI schválil Úprava podmínek přijetí ke studiu do prezenčních a 

kombinovaných forem bakalářských a navazujících magisterských studijních programů a oborů 

pro akademický rok 2020/2021. 

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 

3. Schválení Změny ve studijním plánu NMgr. programu SIPZ počínaje 

akademickým rokem 2020/2021 

Z. Hon představil změny. 

Usnesení 119-3: AS FBMI schválil Změny ve studijním plánu NMgr. programu SIPZ počínaje 

akademickým rokem 2020/2021.  

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 

4. Schválení zavedení nového povinně-volitelného předmětu pro doktorský 

studijní program Biomedicínské inženýrství počínaje akademickým rokem 

2020/2021 

Z. Hon představil nový povinně volitelný předmět. 

Usnesení 119-4: AS FBMI schválil zavedení nového povinně-volitelného předmětu pro 

doktorský studijní program Biomedicínské inženýrství počínaje akademickým rokem 

2020/2021. 

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 

5. Projednání Výroční zprávy o hospodaření za rok 2019  

J. Pluhař stručně shrnul hospodaření fakulty za rok 2019 a vyzdvihl oblasti, na které by se měla 

fakulta více zaměřit s ohledem na možnou změnu způsobu financování. 

Diskuze: D. Vrba, J. Pluhař, J. Rosina 

Usnesení 119-6: AS FBMI schválil Výroční zprávu o hospodaření za rok 2019. 

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 
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6. Schválení Rozpočtu FBMI ČVUT na rok 2020 

J. Pluhař představil návrh rozpočtu na rok 2020. 

Diskuze: T. Pokorný, J. Pluhař, J. Rosina, P. Písařík, D. Vrba,  J. Urzová, J. Kašpar, Z. Hon 

Diskutován byl Stipendijní fond, ve kterém byly v roce 2019 založeny dvě nové položky na podporu 

studentů pro vědecké, výzkumné a tvůrčí činnosti a výzkumná a pro vývojovou a inovační činnost. 

Položky měly přiděleny vysoké částky a pro rok 2020 byly tyto částky ještě navýšeny. Diskutován byl 

také zůstatek na fondu k 1.1.2020 a možnost využívání těchto prostředků doktorandy. 

Diskutována byla možnost využití prostředků ze stipendijního fondu pro podporu studia v zahraničí a 

podporu pro studenty ubytované na odborných praxích.    

Usnesení 119-7: AS FBMI schválil Rozpočet FBMI ČVUT na rok 2020. 

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 7-0-1. Usnesení bylo přijato. 

T. Pokorný navrhl usnesení: 

AS FBMI požaduje předložení čerpání Stipendijního fondu za rok 2019 a metodiky čerpání 

jednotlivých položek pro rok 2020. 

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 

7. Projednání návrhu Kariérního řádu ČVUT 

Diskuze: D. Vrba, J. Kašpar, T. Pokorný, J. Rosina,  

Diskutovala se zejména role senior lektora a odborného asistenta, který pokud se do 10 let nebude 

habilitovat, tak přechází do pozice senior lektora. Diskutovala se potřeba vytvořit pro FBMI kariérní 

řád, který bude považovat senior lektora a odborného asistenta na stejné úrovni např. z hlediska 

tabulkového platu jen s jinými povinnosti. Na vznik kariérního řádu FBMI by měly navazovat ostatní 

předpisy a metodiky.    

Usnesení 119-8: AS FBMI projednal návrh Kariérního řádu ČVUT. 

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

8. Různé 

D. Vrba vyzval senátory, zda mají nějaký příspěvek. 

Další zasedání proběhne v případě potřeby, nebo po předložení materiálů. 

 

Zapsal: T. Pokorný      Ověřil: D. Vrba, P. Písařík 


